第十一屆「善言巧論：全港學生口語溝通大賽」

The Eleventh Speaking Contest for Hong Kong Students 
申請領取或補發參賽證明書╱評核報告╱獎狀╱獎盃
Application for Collection or Replacement of Certificate of Attendance / Assessment Form / Merit / Trophy
注意 Note:

1. 申請人遞交此申請表時，必須附上以下文件，以供查驗。

Please present the documents listed below upon submission of this application.

請在適當位置「(」 Please ( as appropriate.

□ 學生證 / 學生手冊首頁 (Student ID / First page of Student Handbook)

□ 参賽證 (Admission Ticket) 
□ 銀行存款單（如適用）(Bank deposit slip (if applicable))
□ 評核表格（因證明書損毀或需修正而申請者）
Assessment form (for damaged or amended form)
· 參賽證明書（因證明書損毀或需修正而申請者）
Certificate of Attendance (for damaged or amended certificate)
□ 獎狀（因獎狀損毀或需修正而申請者）

Certificate of Merit (for damaged or amended certificate)
□ 獎盃（因獎盃損毀而申請者）

Trophy (for damaged trophy)
2. 個人資料 Personal Particulars:

姓名(英文)







姓名(中文)

Name (in English): _________________________
Name (in Chinese):____________________
學校名稱








班別



 學號

Name of School: ___________________________
Class: ___________
 Class No: ____________
聯絡電話








電郵

Contact Tel. No.: ___________________________
Email Address:____________________________
3. 本人擬申請領取/補發*參賽證明書╱評核報告╱獎狀／獎盃*（請為每項申請個別填報表格一份）:

I wish to apply for collection / replacement* certificate of attendance / assessment form / merit / trophy* for (Please submit separate application for each replacement):

參賽日期






  參賽項目
Competition date: __________________    Competition item: _______________________________
參賽證上之參賽編號










Application no. on the admission ticket:  _________________________________________________
原因

Reason(s):  ________________________________________________________________________

4. 補發獎盃費用 (Fees): 每個港幣__________________(HK$＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ per each)
5. 領取方法 Collection Method﹕□ 親身領取 In Person
□ 速遞服務 Courier Service (速遞費用到付 Paid by Receiver) #
收件人姓名






  收件人電話





Receiver’s Name: ______________________
  Receiver’s Tel. No.:_____________________
送件地址










Delivery Address:______________________________________________________________
_____________________________________________________________________________
收件時間 Delivery Time:

無指定時段 / 早上八時至十二時 / 中午十二時至六時 / 晚上六時至九時*

No specified time / 8am to 12noon / 12noon to 6pm / 6pm to 9pm*

# 請在適當位置「(」選 (Please ( as appropriate.)
* 請刪去不適用者 (Please delete as appropriate)
6. 本人聲明

Declaration:

本人確知包括補發參賽證明書╱評核報告╱獎狀╱獎盃*在內，只可同時間擁有由賽會頒發予本人每項比賽的參賽證明書/獎狀 (如有)各一張及獎盃 (如有)各一個，如本人隨後尋回報失的參賽證明╱評核報告╱書獎狀╱獎盃*，必須歸還補發或原來的參賽證明書/獎狀予賽會註銷。就上列第四部份提出領取或補發證書╱獎盃的申請；本人謹此

I understand that I can be in possession of only ONE trophy per each contest item (if applicable) and ONE copy, including the replacement copy, of the certificate of attendance and (if applicable) certificate of merit awarded by the organizer of the competition and I would be required to submit the extra trophy or copy of the certificate to the organizer for destruction if the original copy, previously reported lost, was subsequently found. In connection to the certificate / trophy to be collected or replaced in Section 4 above, I hereby

請在適當位置「(」 Please ( as appropriate.

□ 交回已損毀的原來參賽證明書╱評核報告╱獎狀╱獎盃*
surrender my original damaged copy / trophy*.
□ 聲明本人的原來參賽證明書╱評核報告╱獎狀╱獎盃*已遺失

declare that my original certificate / assessment form / merit / trophy is lost.
□ 聲明本人首次申請參賽證明書╱評核報告╱獎狀╱獎盃*
declare that I apply original certificate / assessment form / merit / trophy.
簽署 










日期

Signature: ___________________________________

Date: _____________________
* 請刪去不適用者 (* Please delete as appropriate)

For office use only

Handled by: ________________________________
Date: ________________________
Checked by: ________________________________
Date: ________________________
Approved by: _______________________________
Date: ________________________
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
收集個人資料聲明：
1. 此表格所收集的資料將用以處理有關的申請，所提供的資料於無需保留時將全部銷毀。

2. 如在遞交此表格後要改正個人資料，請聯絡馮小姐：

(電話：3521-0540、傳真：2948-8256、電郵：info@rces.hk)
Personal Information Collection Statement:

1. The personal data provided on this form will be used by the Registration & Examinations Section for the purpose of processing this application. All information provided, when no longer required, will be destroyed.

2. For correction of the personal data after submission of this form, please contact Miss Fung: 
(Tel. No.: 3521-0540, Fax No.: 2948-8256, E-mail Address: info@rces.hk)
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

繳費辦法：

銀行存款
申請人請將所需款項存入支票或現金於下列帳號:
帳戶名稱：「理性溝通教育學會有限公司」
帳戶號碼：347-461659-883

銀行：恆生銀行
存款後，請在銀行存款收據寫上學生名稱及參賽證上之參賽編號，與已簽署之申請表一併傳真到 (852) 2948-8256或電郵至info@rces.hk或 whatsapp到 (852) 9369-5756
Payment Method:
By Bank-in Payment

Applicants can make payment by bank-in Cash or Cheque to following designated bank account:

Account Name: Rational Communication Educational Society Limited
Account No.: 347-461659-883

Bank: Hang Seng Bank 
After payment, please fax the signed application form together with the Bank Deposit Slip (with student name and application no. on the admission ticket) to fax no. (852) 2948-8256 or email to info@rces.hk or whatsapp to (852) 9369-5756.
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